
三亚中央商务区管理局单位简介

三亚中央商务区管理局成立于2019年12月25日，为实行企业化管理、市场化运作，承接政府授权或者委托授权的行政管理和公共服务职能的法定机构，管理局管辖范围为三亚总部经济和中央商务区及邮轮游艇产业园区，主要负责对管辖区域进行招商、建设、运营和管理。
三亚中央商务区管理局旨在更好地统筹和推动三亚总部经济和中央商务区（月川、东岸、海罗单元）及三亚邮轮游艇产业园（凤凰海岸单元）的建设管理工作，在更宽领域、以更大力度推进全方位高水平开放，打造更具国际市场影响力和竞争力的特殊经济功能区，实现园区与境外投资经营便利、货物自由进出、资金流动便利、运输高度开放、人员自由执业、信息便捷联通，是承接海南自贸港政策的十一个园区之一。两个园区总规划面积约442.5公顷，规划总建筑面积约505万平方米，总体定位为以总部商务办公、大型消费商圈为主导，重点发展总部服务配套、自贸服务、文化艺术综合消费、设计咨询等。





Introduction to the Sanya CBD Administration
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Established on December 25th, 2019, the Sanya CBD Administration, a statutory organization that implements corporate style management and operates in a market-oriented manner, undertakes administrative and public service functions authorized or entrusted by the government. The Administration manages the Sanya Headquarters Economy section, the CBD section and the cruise and yachting function section, and is mainly responsible for investment promotion, construction, operation and management of the areas under its jurisdiction.
The Sanya CBD Administration aims to better coordinate and promote the construction and management of the Sanya CBD, composed of the Sanya Headquarters Economy section and the CBD section (Yuechuan, East Coast, Hailuo cluster) and the Sanya Cruise and Yacht Industrial Park (Phoenix Coast cluster). The Administration will step up efforts in a wider range of sectors to open up at a high level and in an all-round way and build the Sanya CBD into a special economic function area with greater influence and competitiveness in the international market that will feature investment and business operation facilitation, free goods movement, convenient capital flow, highly open transportation, occupational freedom, and smooth and fast information exchange. The Sanya CBD is one of the 11 districts or parks that implement Hainan’s free trade port policies. The total planned area of the Headquarters Economy section and the CBD section is about 442.5 hectares, and the total planned construction area is about 5.05 million square meters. Overall, the two sections are mainly positioned as commercial and office area for corporate headquarters and large consumption circles that will focus on such verticals as supporting service for headquarters, free trade service, comprehensive cultural and artistic consumption, and design consulting, etc.  
